



ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 298 (23-24)

3rd July, 2024

Dear Parents/Guardians,

**Re: Mindshift Educational Networking Programme –
Art Therapy Workshop (Rescheduled)**

Please be informed that the art therapy workshop on 4th May, 2024 (Saturday) has been rescheduled to 5th July, 2024 (Friday). The details of the art therapy workshop are as follows:

Date	5 th July, 2024 (Friday)
Time	1:30 p.m. – 3:30 p.m.
Venue	Room B202, St. Louis School

Please kindly acknowledge receipt of this e-notice and give your consent by 5th July, 2024 (Friday). For enquiries, please contact the Guidance Mistress, Ms NG Kar Wai Vivien at 2546 0117.

Thank you for your kind attention.

Ms NG Kar Wai Vivien
for Principal



聖類斯中學

通告第 298 號 (23-24)

各位家長/監護人：

原訂 5 月 4 日的藝術工作坊現改期於本週五 7 月 5 日舉行。詳情如下：

日期	2024 年 7 月 5 日(星期五)
時間	下午 1 時 30 分至 3 時 30 分
地點	聖類斯中學 B202 室

請知悉以上活動安排並於 2024 年 7 月 5 日(星期五)或之前簽回電子通告。如有任何疑問，請致電 2546 0117 與輔導主任吳家慧老師聯絡。

此致
各位家長/監護人

校長
易浩權博士
(吳家慧老師代行)

二零二四年七月三日

-----✂-----✂-----✂-----
Reply Slip

Circular No. 298 (23-24)

**Re: Mindshift Educational Networking Programme –
Art Therapy Workshop (Rescheduled)**

Dear Principal,

As the parent / guardian of _____ (Class: _____ No.: _____), I ***allow / do not allow** my son / charge to participate in the Art Therapy Workshop.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Emergency Contact Number : _____

Student's Mobile Number : _____

Date : _____

* Please delete as appropriate.

-----✂-----✂-----✂-----
回 條

通告第 298 號 (23-24)

思動計劃 - 藝術治療體驗工作坊 (改期)

易校長：

本人為學生 _____ (班別 _____ 學號 _____) 的家長/監護人，現知悉有關活動。本人***同意/不同意** 敝子弟出席。

家長 / 監護人簽名 : _____

家長 / 監護人姓名 : _____

家長 / 監護人聯絡電話 : _____

學生聯絡電話 : _____

日 期 : _____